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Skolebestyrelsesmøde                  
Pilegårdsskolen 

Referat 

Data om mødet: Møde nr. 05-2021 
 
Dato: Onsdag den 19.05.21 

Tid: 18.30 – 21.00 

Sted: Online 

Forbered: Læs dagsorden og bilag 

Bemærkninger til mødet: Mødet afholdes online  
 

Mødeleder: Dorit 
 
Ordstyrer: Kaj 
 
Afbud fra: Julie, Anja, Imran og Ken 
(Karina kunne ikke logge sig på) 
 
Suppleanter: Sara 
 
Pauser:  5 min  

 
Servering: Høflig selvbetjening 

 
 
Dagsorden:  
 

 
Bilag 

 
referat: 

 
Varighed: min. 

Faste punkter, indledning: 
1. Bemærkninger til referat af møde nr. 4 
    2021  
    
2. Godkendelse af dagsorden 
 
 
3. Meddelelser fra 
    a. elevrepræsentanter-  
     
     
    
 b. formanden 
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  c. skoleledelsen, herunder områdeleder 
- opfølgning på spørgsmål fra sidst omkring    
toiletter, samt genåbning 5.-9. kl.  
 
 
 
 c.1 Elev til- og afgang 
 
  

 
1. 
 
 
2. 
 
 
 
3.a 
 
 
 
3.b 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3.c 
 
 
 
 
 
3.c1 
 
 

 
Ingen bemærkninger 
 
 
Godkendt 
 
 
 
Navnekonkurrencen vundet af 
7.m med navnet ”Baghaven”. De 
har fået en gave. 
 
Elevernes penge fra en 
coronapulje er besluttet tiltænkt 
til et højbord til udskolingen. 
FRO-møde, hvor strategien 
”stærke børnefællesskaber”. 
Lokaleudfordringer luftet i 
lokalpressen og FB bl.a. siges, at 
man uden problemer har kunne 
nedlægge lærerarbejdspladser 
uden problemer for at få plads 
til et klasselokale mere. 
Skolebestyrelsen besluttede at 
rette henvendelse til Børne og 
skoleudvalget.  
 
Kaj orienterede om skolen er 
fuldt bemandet/fyldt med elever 
– dejligt med fuldt hus. Ingen 
nye ændringer undtaget 
lejrskole og hytteture fra 21.5 
 
1 elev udmeldt pga. fraflytning 
 
 

  
15 
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c.2 SFO til- og afgang, personale og børn  
 
      
     
 
    d. medarbejdere 
 
    e. andre 
 
Punkter til behandling: 
 
4.a Drøftelse af udkast til visionen – indhold og 
form. V. Kristine og Kaj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.b Principper der skal ændres og hvad skal der 
laves af nye principper. Thor og Kaj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.c Forslag om madordning. V. Imran – den 
videre proces 
 
4.d Skoleårets planlægning og ansættelser 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3.c2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.a 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.b 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.c 
 
 
4.d 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

En person er opsagt.  
Et barn udmeldt pga. skoleskift. 
2 børn er fraflyttet og udmeldt. 
Et barn bruger ikke SFOèn 
særlig ofte og er derfor udmeldt.  
 
 
 
 
 
 
Udkast til visionen blev fremlagt, 
hvor der er en forside med 
Pilegårdsskolen, som er 
kunstnerisk fotograferet med 
overskrifterne trivsel-dannelse 
og læring. Side to er det foldet 
mere ud med elementer på et 
træ, der medvirker til elevernes 
dannelse, trivsel og læring. 
Handlingsplanen tilrettes og skal 
en tur gennem pædagogisk 
udvalg. Den fastholdes som en 
del af pjecen, der bliver 
opdateret en gang om året i SB. 
Godt arbejde fra Kristine og 
Dorit. 
 
En oversigt over principper der 
skal revideres, eller slettes eller 
hvor der skal udarbejdes nye. 
Der blev lavet aftaler om hvilke 
principper, der skal tages op 
hvornår og hvem der er 
tovholder for det. Det drøftedes 
hvilke der skulle prioriteres og 
hvem der havde interesse i det, 
og meldte sig til arbejdet. Der 
kommer en oversigt over 
hvornår hvilke principper 
behandles. Thor og Dorit 
kommer med et udkast om 
principper for madordning til 
mødet i juni. 
 
Udsættes til næste møde 
 
 
Vi er i gang med ansættelser, og 
det har været svært at skabe 
sammenhængende forløb, hvor 
skolebestyrelsesmedlemmerne 
kan deltage meningsfyldt. Ud 
over det går planlægningen 
planmæssigt. 
Skolebestyrelserne skal 
fremover inviteres, også selv om 
det er med kort varsel. 
Overvejer at lave et princip om 
ansættelser. 

 
 
 
 
25 
 
 
 
25 
 
 
 
15 
 
 
10 
 
 
10 
 
10 
 
10 
 
 
10 
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4.e Høring om antal børnehaveklasser 2022-23 
 
 
 
 
 
 
4.f Godkendelse af invitation til fælles 
forældremøde 1.6 kl. 19.00. V. Dorit 
 
 
 
4.g Eventuel drøftelse af alternativer for 
afholdelse af lejrskoler pga. aflysninger i år 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.h Høring om ferie-fridagsplan for 2022-23. V. 
Kaj. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
4.e 
 
 
 
 
 
 
4.f 
 
 
 
 
4.g 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.h 

 
Der udarbejdes et høringssvar 
der peger på at prognoserne 
ikke holder stik i PG’s distrikt, 
der er næsten altid flere elever 
når vi kommer til det konkrete 
år.  
 
Fælles forældremøde 19-20.30, 
så der også er plads til 
spørgetid. Kaj sender den ud i 
AULA med kalenderinvitation. 
 
Alle udtrykte at det vil være det 
ideelle at få flest muligt afsted 
på lejrskole. Skolen kan bare 
ikke bruge det dobbelte antal 
timer til det. Skolebestyrelsen 
anbefaler at 8. klasser kommer 
afsted, og det kan betyde, at 
nogle andre kommer afsted i 
færre dage, hvis der ikke findes 
nogle gode kreative løsninger. 
 
 
Vi foreslår at eleverne starter 9. 
august og holder fri 2. januar 
2023, da det vil være kort tid 
efter nytårsaften, og en del vil 
ikke være udhvilede til at 
genoptage arbejdet og 
skolegangen. 
 

 
Faste punkter, afslutning /Dorit 
 
5. Punkter fra kontaktforældre/forældre 
- Status fra forældremøderne 
 
6. Drøftelse af dagsordenspunkter til 
kommende møder/Dorit 
Forslag til punkter til næste møde: 
Punkter til kommende møder: 21.6.5 
- Trafikudfordringer – møde med Miljø og teknik 
- Skoleårets planlægning 
- Gennemgang af skolebestyrelsens principper 
 
 
Kommende møder: 
- Skemagennemgang 
- Evaluering/status på ”rulleområde”. Elever og 
Kaj 
- Klassen som fællesskab v. Christian 
 
 
7. Aftaler om forplejning ved næste møde  
21.06.21 
 

 
 
 
5 
 
 
6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7 
 
 

 
 
 
Ingen henvendelser 
 
 

- Madordningen 
- Princip om madordningen 
- Skemagennemgang 
- Opsamling på fælles 

forældremøde 
- Dorit og Kaj står for 

forplejningen. 
- Kristine og Vitus melder 

afbud 
 
 
 
 
 
 
 
Forplejning: Kaj og Dorit finder 
egnet sted.  
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8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde   
  
Afbud til næste møde:  
 

8  
 
Mødet slut kl. 21.03 

 


